



L'Ajuntament de Castelló registra 65 sol·licituds de Targeta Ciutadana en el primer dia en què entra en vigor

El regidor de Modernització, Paco Cabañero, destaca que “amb aquesta eina gratuïta Castelló es posa a l'altura d'altres grans capitals com Gijón o Logronyo que també són pioneres en la implantació d'una targeta ciutadana amb la qual pretenem facilitar l'accés dels veïns als serveis municipals”

Les persones que desitgen sol·licitar-la, poden fer-ho en l'oficina de targeta ciutadana, a l'Ajuntament o en la Tinença d'Alcaldia del Grau en horari de 9:00h a 12:00h amb cita prèvia i de 12:00h a 13.00 sense cita prèvia. A més ja està disponible l'APP Targeta Ciutadana Castelló per a descarregar-la en suports mòbils

27 de novembre de 2023.- Els veïns de Castelló tenen des de hui la possibilitat de tindre la nova targeta ciutadana ‘Smart’ amb caràcter gratuït que conjumina diferents serveis municipals com el de préstec de bicicletes “Bicicas”, així com el TRAM, el de transport urbà (autobusos) o el servei de préstec de llibres a la biblioteca municipal i punts de lectura municipals.

Des de primera hora molts castellonencs s'han acostat tant a les oficines de l'Ajuntament com de la Tinença d'Alcaldia del Grau per a interessar-se per la targeta ciutadana i portar-li-la ja en suport físic. En el primer dia s'han registrat un total de 65 sol·licituds. El personal de l'oficina de targeta ciutadana ha expedít 5 targetes físiques en el Grau i s'han expedít 20 a l'Ajuntament a més de les sol·licituds en línia que han sigut 40.

“Amb aquesta eina pretenem facilitar la vida als castellonencs perquè en un únic suport i a un sol clic els veïns tenen diferents serveis municipals incorporats als quals s'aniran incorporant uns altres com poder accedir a les instal·lacions esportives municipals o taquilles intel·ligents per a recollir les compres en línia en el comerç local i mercats municipals. És una targeta viva”, ha assenyalat el regidor de Modernització, Paco Cabañero.

Es pot obtindre en format físic o virtual, a través de l'app Targeta Ciutadana Castelló perquè “volem ser una ciutat moderna, adaptada a les noves tecnologies i a l'altura d'altres grans capitals com Gijón o Logroño que també són

pioneres en la implantació d'una targeta ciutadana". L'edil assegura que "avancem en la digitalització amb aquesta eina i estem treballant a ampliar el projecte dins del pla d'aconseguir que Castelló siga una smart city".

La implantació de la Targeta Ciutadana ha suposat una inversió de 344.521 euros cofinançats al 50% pel Fons Europeu de Desenvolupament Regional en el marc de la EDUSI de Castelló i 50% per l'Ajuntament.

Castelló, 27 de novembre de 2023

El Ayuntamiento de Castellón registra 65 solicitudes de Tarjeta Ciudadana en el primer día en que entra en vigor

El concejal de Modernización, Paco Cabañero, destaca que "con esta herramienta gratuita Castellón se pone a la altura de otras grandes capitales como Gijón o Logroño que también son pioneras en la implantación de una tarjeta ciudadana con la que pretendemos facilitar el acceso de los vecinos a los servicios municipales, aunándolos"

Las personas que deseen solicitarla, pueden hacerlo en la oficina de tarjeta ciudadana, en el Ayuntamiento o en la Tenencia de Alcaldía del Grao en horario de 9:00h a 12:00h con cita previa y de 12:00h a 13:00 sin cita previa. Además ya está disponible la APP Tarjeta Ciudadana Castelló para descargarla en soportes móviles

27 de noviembre de 2023.- Los vecinos de Castellón tienen desde hoy la posibilidad de tener la nueva tarjeta ciudadana 'Smart' con carácter gratuito que aúna distintos servicios municipales como el de préstamo de bicicletas "Bicicas", así como el TRAM, el de transporte urbano (autobuses) o el servicio de préstamo de libros en la biblioteca municipal y puntos de lectura municipales.

Desde primera hora muchos castellonenses se han acercado tanto a las oficinas del Ayuntamiento como de la Tenencia de Alcaldía del Grao para interesarse por la

tarjeta ciudadana y llevársela ya en soporte físico. En el primer día se han registrado un total de 65 solicitudes. El personal de la oficina de tarjeta ciudadana ha expedido 5 tarjetas físicas en el Grao y se han expedido 20 en el Ayuntamiento, además de las solicitudes on line que han sido 40.

“Con esta herramienta pretendemos facilitar la vida a los castellonenses porque en un único soporte y a un solo click los vecinos tienen diferentes servicios municipales incorporados a los que se irán incorporando otros como poder acceder a las instalaciones deportivas municipales o taquillas inteligentes para recoger las compras on line en el comercio local y mercados municipales. Es una tarjeta viva”, ha señalado el concejal de Modernización, Paco Cabañero.

Se puede obtener en formato físico o virtual, a través de la app Tarjeta Ciudadana Castelló porque “queremos ser una ciudad moderna, adaptada a las nuevas tecnologías y a la altura de otras grandes capitales como Gijón o Logroño que también son pioneras en la implantación de una tarjeta ciudadana”. El edil asegura que “avanzamos en la digitalización con esta herramienta y estamos trabajando en ampliar el proyecto dentro del plan de conseguir que Castellón sea una smart city”.

La implantación de la Tarjeta Ciudadana ha supuesto una inversión de 344.521 euros cofinanciados al 50% por el Fondo Europeo de Desarrollo Regional en el marco de la EDUSI de Castellón y 50% por el Ayuntamiento.

Las personas que deseen solicitarla, pueden hacerlo en la oficina de tarjeta ciudadana, en el Ayuntamiento o en la Tenencia de Alcaldía en horario de 9:00h a 12:00h con cita previa y de 12:00h a 13:00 sin cita. Además está disponible la APP para descarga en soportes móviles.

Castelló, 27 de noviembre de 2023